
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE  

2022-12-06 (Digitalt möte via Teams) 

Närvarande: Erik Carlsson, Leif Lundholm, Christel Karlsson, 

Roger Grenholm och Mikael Nilsson 

Frånvarande: Thomas Moström, Mats Gustafsson och  

Hans-Olof Markström 

 

1. Föregående protokoll 

Föregående protokoll behöver justeras lite i texten innan det läggs till 

handlingarna. 

 

2. Fasta Jaktprov 2022 

KM, Qvinnokampen, DM och Åsele utvärderades vid förra styrelsemötet. 

Ostprovet i Burträsk hade i år 10 deltagare. Och här får man beröm för både 

samlingslokal, provets genomförande och provmarker. Tyvärr ytterligare ett år 

där ingen hund är anmäld i Elitklass Räv. Sv. Stövarklubben har skänkt en pejl för 

att locka till start i Elitklass Räv i Distrikt 1. Och det skall ske tillsammans med 

Norrbotten vid ett prov som heter Norräven och vårt Ostprov. Pejlen kommer att 

lottas ut bland de som har genomfört provet. Ett segertäcke skall vara klart till 

Ostprovet 2023. Och även en Backdrop eller Roll-Up skall tas fram specifikt för 

Ostprovet.  

 

3. Styrelsen/Valberedning 

Någon valberedning blev ju inte vald vid årsmötet 2022. Och styrelsen blev 

ålagda att komma med förslag. Vilket egentligen är lite konstigt. Men vi skall göra 

ett försök. Beslut togs att till nästa styrelsemöte, skall de ledamöter som är i tur 

att avgå, lämna tydligt besked om man är villig till omval eller om man avstår.  

Gottne Lindgren skall tillfrågas om en fortsättning som kassaförvaltare under 

2023. En skälig ersättning skall utgå till honom om han fortsätter som 

kassaförvaltare. 

 

4. Träff Distrikt 1 

Ett möte med Norrbotten är ett måste för att reda ut hur DM skall genomföras 

framöver. Det har kommit så många klagomål från deltagare och domare som 

deltog vid DM som hölls i Norrbotten sist. Om det blir en fysisk träff eller som ett 

videomöte åter står att se. 

 

 



5. Ungdomsverksamhet 

Eftersom Thomas Moström var sjuk så blir detta en punkt vid nästa styrelsemöte. 

  

6. Övriga Frågor 

Verksamhet vid de Stövargillen som finns kvar diskuterades.  

I dagsläget finns det fem Stövargillen i länet.  

Lycksele, Bjurholm-Nordmaling, Vindelbygden, Norsjö-Skellefteå och 

Mellanbygdens Stövargille. Och det är bara där som vi kan anordna våra 

utställningar och fasta jaktprov. Att dessa fem gillen är verksamma i framtiden är 

oerhört viktigt. Här behöver vi i styrelsen hjälp från gillena med förslag på vilken 

verksamhet man är intresserad av. Pengar finns avsatt i budgeten för just det. Ett 

mejl skall skickas ut till samtliga gillen om detta i början av 2023. 

Utbildningsmaterial, till ändringarna av jaktprovsregler och nya stövardata, har 

tagits fram av Sv. Stövarklubben. När dessa är klara får vi ta ställning till hur vi 

skall genomföra genomgången av det. Digitalt eller fysiska möten med domarna 

och gillena.  

 

Nästa styrelsemöte:  tisdag 2023-01-24 kl. 18:30 Google Meet. 

Mikke skickar ut inbjudan till mötet. 

 

 

 

Protokollförare: Mikael Nilsson 

 

……………………………………………………………………………………………………….. 

 

Ordförande: Erik Carlsson 

 

……………………………………………………………………………………………………….. 

 

Justeras: Leif Lundholm 

 

……………………………………………………………………………………………………….. 


